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Troubleshooting Tips USER MANUAL TDDP2012ES2C Warning notices: Before using this product,
TDDP3512ES2C please read this manual carefully and keep TDDP5012ES2C it for future
reference. change without prior notice for product improvement. Consult with your dealer or the
manufacturer for details.

Page 2: Table Of Contents
User Manual Safety Precautions ........................3 Operating Instructions ......................6
Installation Instructions ......................11 Care and Cleaning ........................12 Troubleshooting
Tips ......................13 Read This Manual Inside you’ll find many helpful hints on how to use and
maintain your dehumidifier properly. Just a little preventive care on your part can save you a
great deal of time and money over the life of your dehumidifier.

Page 3: Safety Precautions
SAFETY PRECAUTIONS To prevent injury to the user or other people and property damage, the
following instructions must be followed. Incorrect operation due to ignoring of instructions may
cause harm or damage. The level of risk is shown by the following indications. WARNING: This
symbol indicates the possibility of death or serious injury.

Page 4 CAUTION • Do not use the unit in small spaces. Lack of ventilation can cause
overheating and fi re. • Do not use in places where water may splash onto the unit. Water may
enter the unit and degrade the insulation. It may cause an electric shock or fi re. •...

Page 5 WARNING - Electrical Information • The manufacturer’s nameplate is located on the
rear panel of the unit and contains electrical and other technical data specifi c to this unit. • Be
sure the unit is properly grounded. To minimize shock and fi re hazards, proper grounding is
important.
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Page 6: Operating Instructions
OPERATING INSTRUCTIONS Product Overview F r o n t R e a r Control panel Air outlet Panel Air
intake Air filter (behind the grill) Continuous Water bucket drain hose outlet Power cord buckle
Water level (placed in the water window bucket, used only when storing the unit.)

Page 7 CAUTION Clean your unit occasionally to keep it looking new. Be sure to unplug the
unit before cleaning to prevent shock or re hazards. Key Pad Features Comfort dehumidifying
Continuous operation operation on indicator light on indicator light lter Bucket full Auto defrost
High fan Timer on/...

Page 8 TURBO Button LED Display Control the Turbo speed. Press to select either Shows the
set % humidity level from 35% to 85% Turbo or normal fan speed. Set the Turbo control or auto
start/stop time (0 ~ 24) while setting, to high for maximum moisture removal.

Page 9 • Turning the unit ON or OFF at any time or Setting the Timer ON and Timer OFF
adjusting the timer setting to 0.0 will cancel • When the unit is on, fi rst press the Timer the
Timer function. button, the Timer OFF indicator light •...

Page 10 Removing Collected Water (cont.) NOTES • When you remove the bucket, do not
touch any parts inside the unit. Doing so may damage the product. • Be sure to push the bucket
gently all the way into the unit. • When the unit is on, if the bucket is removed, the compressor
and the fan turn off , then the unit will beep 8 times and the 3.

Page 11: Installation Instructions
INSTALLATION INSTRUCTIONS Positioning the Unit A dehumidi er operating in a basement will
have little or no e ect in drying an adjacent enclosed storage area, such as a closet, unless
there is adequate circulation of air in and out of the area. (See Fig.

Page 12: Care And Cleaning
CARE AND CLEANING Turn the dehumidifier off and disconnect the plug from the wall before
cleaning. 1. Clean the Grill and Case • Use water and a mild detergent. Do not use bleach or
abrasives. • Do not splash water directly onto the unit. Doing so may cause an electrical shock,
cause the insulation to deteriorate, or cause the unit to rust.

Page 13: Troubleshooting Tips
TROUBLESHOOTING TIPS Before calling for service, review this list. It may save you time and
money. This list includes common occurrences that are not the result of defective workmanship
or materials in this appliance. Problem Solution Make sure the dehumidifi ers plug is connected
fi rmly into the wall outlet. Check the house fuse/circuit breaker box.

Page 15 Des conseils de dépannage MANUEL UTILISATEUR Déshumidi cateur Avertissement :
Avant d’utiliser ce produit, veuillez lire attentivement ce manuel et le TDDP2012ES2C conserver
pour référence ultérieure. TDDP3512ES2C La conception et les spéci cations sont sujettes à
modi cation sans préavis pour TDDP5012ES2C améliorer le produit.

Page 16 Manuel Utilisateur Mesure de Sécurité ........................3 Instructions d’Utilisation
......................6 Instructions d’Installation ......................11 Entretien et Nettoyage
.......................12 Des conseils de dépannage ......................13 Lire Ce Manuel À l'intérieur, vous
trouverez de nombreux conseils utiles sur l'utilisation et l'entretien de votre déshumidificateur.
Un peu de soins préventifs de votre part peut vous faire économiser beaucoup de temps et
d’argent sur la durée de vie de votre déshumidificateur.

Page 17 MERSURE DE SÉCURITÉ Pour éviter des blessures à l'utilisateur ou à d'autres
personnes et des dommages matériels, les instructions suivantes doivent être suivies. Un
fonctionnement incorrect dû au non-respect des instructions peut causer des dommages
corporels ou des dommages à l’appareil. Le niveau de risque est indiqué...

Page 18 AVERTISSEMENT N'utilisez pas l'appareil dans de petits espaces. • Un manque de
ventilation peut provoquer une surchauffe et un incendie. • Ne pas utiliser dans des endroits où
de l'eau pourrait éclabousser l'appareil. De l'eau peut pénétrer dans l'appareil et dégrader
l'isolation. Cela pourrait provoquer un choc électrique ou un incendie. Placez l'appareil sur une
section plane et solide du sol.
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Page 19 AVERTISSEMENT - Informations électriques • La plaque signalétique du fabricant est
située sur le panneau arrière de l’appareil et contient les données électriques et autres
caractéristiques techniques spécifiques à cet appareil. • Assurez-vous que l'appareil est
correctement mis à la terre. Afin de minimiser les risques d'électrocution et d'incendie, une
mise à...

Page 20 INSTRUCTIONS D’UTILISATION INSTRUCTIONS D’UTILISATION Vue d’ensemble des
produits D e v a n t A r r i è r e Panneau de contrôle Sortie d’air Prise d'air Panneau Filtre à air
(derrière le gril) Boucle de cordon Sortie de tuyau de d'alimentation Seau d'eau vidange
continue...

Page 21 AVERTISSEMENT Nettoyez votre appareil occasionnellement pour qu'il garde son
aspect neuf. Assurez-vous de débrancher l'appareil avant de le nettoyer pour éviter tout risque
d'électrocution ou d'incendie. Caractéristiques du clavier Opération de déshumidification
Fonctionnement continu sur de confort sur le voyant l’indicateur lumineux Opération de
Nettoyer le...

Page 22 Bouton TURBO Affichage LED Contrôler la vitesse Turbo. Appuyez sur pour Affiche le
pourcentage d'humidité défini de 35% à 85% sélectionner la vitesse du ventilateur turbo ou
normale. ou l'heure de démarrage / arrêt automatique (0 - 24) Réglez le contrôle Turbo sur
Elevé pour éliminer au pendant le réglage, puis indique le niveau d'humidité...

Page 23 Activer la Minuterie et éteindre la Minuterie • Allumer ou Éteindre l'appareil à tout
moment ou ajuster le réglage de la minuterie à 0.0 annule la • Lorsque l'appareil est en
marche, appuyez d'abord fonction de Minuterie. sur la touche MINUTERIE, l’indicateur lumineux
de la minuterie ARRÊT s'allume.

Page 24 Élimination de l'eau collectée (suite) NOTES • Lorsque vous retirez le seau, ne
touchez aucune pièce à l'intérieur de l'appareil. Cela pourrait endommager le produit. •
Assurez-vous de pousser doucement le seau à fond dans l'appareil. • Lorsque l'unité est
allumée, si le seau est retiré, le compresseur et le ventilateur s'éteignent, l'unité...

Page 25 INSTRUCTIONS D’INSTALLATION Positionner l'appareil Un déshumidificateur
fonctionnant dans un sous-sol aura peu ou pas d'effet sur le séchage d'une zone de stockage
fermée adjacente, telle qu'une armoire, à moins que la circulation d'air dans et hors de la zone
ne soit suffisante (voir illustration 9). •...

Page 26 ENTRETIEN ET NETTOYAGE Éteignez le déshumidificateur et débranchez la fiche de
la prise murale avant de le nettoyer. 1. N ettoyez le gril et le boîtier • Utilisez de l'eau et un
détergent doux. N'utilisez pas d'eau de Javel ou d'abrasifs.

Page 27 DES CONSEILS DE DÉPANNAGE Avant d'appeler le service, consultez cette liste. Cela
peut vous faire économiser temps et argent. Cette liste inclut les événements courants qui ne
résultent pas d'une fabrication ou de matériaux défectueux dans cet appareil. Problème
Solution Assurez-vous que la fiche du déshumidificateur est fermement connectée à...
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